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 Zápisnica  

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 10. februára 2017 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

 Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, Eva     

   Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Ladislav Kolmokov 

 

Neprítomní: Ing. Rastislav Velič, Alena Sopková 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

   Ing. Jana Gerhátová – ekonómka 

   Mgr. Anna Martonková – riaditeľka ZŠ s MŠ 

   Mgr. Lucia Halmešová, zapisovateľka 

Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

     

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2016 

4. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2016 

5. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce  

6. Organizačné záležitosti 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v tomto znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Pätnáste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnila neprítomnosť pozvaných hostí za DSS v „Kaštieli“ Horné 

Obdokovce – p. PhDr. Brachovú a za PD Horné Obdokovce – p. Struhačku. 

Ospravedlnení poslanci: Ing. Rastislav Velič, Alena Sopková. 

 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie: p. Balajkovú, p. Kováčikovú, p. 

Macháčovú. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p. Grznárika. 

 

 



2 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Mgr. Luciu Halmešovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení zo 14. 

verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

K bodu 3. Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2016 

Starostka obce vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrolnej činnosti za rok 2016. 

Správa je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.  

 

K bodu  4. Vyhodnotenie rozpočtu obce za rok 2016 

Starostka obce vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú, aby predniesla vyhodnotenie rozpočtu. 

Vyhodnotenie rozpočtu je priložené k zápisnici a berie sa na vedomie. 

 

K bodu 5. Správa centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce 

Starostka obce vyzvala predsedu centrálnej inventarizačnej komisie p. Macháčovú, aby 

predniesla správu. P. Macháčová predniesla správu o inventarizácii, ktorá je priložená 

k zápisnici.  

Správa sa berie na vedomie. 

Poslanci boli vopred oboznámení s návrhom na vyradenie majetku obce. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh na vyradenie majetku obce podľa predloženého 

inventúrneho súpisu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Správu centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce a návrh na vyradenie 

majetku obce poslanci jednohlasne schválili.  

 

K bodu 6. Organizačné záležitosti 

 Návrh volebného poriadku 

Starostka obce predniesla pripomienku, že vo volebnom poriadku sa nebudú uvádzať 

konkrétne termíny, aby bol volebný poriadok všeobecný. Starostka tiež upozornila na to, 

že v návrhu volebného poriadku v Čl. 4 sa vyskytuje gramatická chyba, kde sa namiesto 

obecného zastupiteľstva uvádza mestské zastupiteľstvo, preto navrhla túto chybu 

odstrániť. 

Starostka obce informovala poslancov, že do ukončenia výzvy, t. j. ku dňu 10. 02. 2017 

do 14,00 hod. bola prijatá 1 obálka záujemcu o pozíciu hlavného kontrolóra. 

Starostka obce vyzvala poslancov k predneseniu návrhov k volebnému poriadku, ktorý 

im bol vopred doručený. Žiadny z poslancov nemal žiadne pripomienky. Starostka 

následne prešla k výzve na hlasovanie s predloženým návrhom volebného poriadku pre 

voľbu hlavného kontrolóra so zapracovaním pripomienok starostky. 
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh volebného poriadku pre voľbu hlavného kontrolóra obce Horné Obdokovce 

s akceptovaním pripomienok bol jednohlasne schválený. 

 

Starostka obce vyzvala poslancov, aby predniesli návrhy na členov do volebnej komisie. 

Poslanci žiadny návrh nepredniesli.  

Starostka obce navrhla, aby boli členmi volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra 

obce členovia komisie pre nezlučiteľnosť funkcii – p. Beneš, p. Grznárik a p. Kolmokov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sedlár 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov 

 

Navrhnutých členov volebnej komisie na voľbu hlavného kontrolóra obce poslanci 

schválili. 

 

Starostka obce odporučila zvolenej volebnej komisii, aby sa dohodli na termíne, kedy 

pristúpia k otváraniu obálky uchádzača o pozíciu hlavného kontrolóra obce. 

 

Starostka obce informovala, že predpokladaný termín voľby hlavného kontrolóra obce je 

27. február 2017, pravdepodobne o 17,00 hod. 

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o finančný príspevok na vymaľovanie priestorov 

školy 

Starostka obce predniesla žiadosť a vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková za SEK informovala, že spolu s p. Benešom sa zúčastnili stretnutia 

v škole, kde diskutovali s riaditeľkou ZŠ s MŠ, zástupkyňou pre MŠ a ekonómkou ZŠ 

s MŠ. P. riaditeľka ZŠ s MŠ sa vyjadrila, že im pridelené finančné prostriedky nestačia, 

pretože nepokrývajú ani náklady na mzdy, nakoľko finančné prostriedky dávajú aj na 

energie. P. Kováčiková informovala o tom, že žiadali p. riaditeľku, aby na OZ doplnila, 

aký má vypracovaný projekt na maľovanie školy, nakoľko poslanci nemajú poznatky 

o tom, o akú sumu ide. 

 

Starostka obce informovala, že v dnešný deň prijali ďalšie 3 prípisy zo ZŠ s MŠ, avšak 

vzhľadom na to, že boli prijaté až v ten deň, nebudú prerokúvané.  

 

P. Beneš zdôraznil, že žiadajú o finančný príspevok, avšak nie je známe o akú sumu ide, 

takže by mali žiadať konkrétne sumy a mali by ich vedieť aj preukázať. 

P. Kováčiková doplnila, že momentálne sa nevedia vyjadriť k žiadosti, nakoľko nie je 

k dispozícii finančný rozpočet, koľko čo stojí a ani čiastky, koľko si škola kryje 

z vlastných prostriedkov. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ prítomná na zasadnutí sa vyjadrila v tom zmysle, že to ešte nemá 

celé zdokladované a ani nerátala s tým, že ich žiadosť bude na OZ prerokúvaná. 

Starostka obce poznamenala, že hospodárenie by malo byť naplánované, aj zo zákona 

o verejnom obstarávaní by malo prebehnúť výberové konanie na zabezpečovateľa 

maliarskych prác. 
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Starostka následne vyzvala SEK, aby sa vyjadrili k predloženej žiadosti. P. Kováčiková 

za SEK navrhla žiadosť odložiť. P. Beneš vyzval na doplnenie žiadosti o presné sumy, 

koľko to bude stáť. 

P. Gerhátová upozornila p. Beneša, aby potom aj následne povedal odkiaľ plánujú tieto 

finančné prostriedky zobrať v rámci rozpočtu. 

SEK navrhla vzhľadom na nedostatok informácií o tejto žiadosti nerokovať. 

 

 Žiadosť DHZ o presun hasičskej techniky z Obsoloviec do Horných Obdokoviec 

Starostka obce predniesla žiadosť a vyzvala poslancov, aby sa k predmetnej žiadosti 

vyjadrili. 

P. Kováčiková informovala o tom, že sa osobne stretla s hasičmi v Obsolovciach. 

Oboznámili ju s tým, že síce nie sú organizovaní, ale keď k niečomu prišlo, vedeli sa 

postarať a keď je treba, dokážu si pomôcť. P. Kováčiková citovala vyjadrenie jedného 

z hasičov, že „si môžeme zobrať aj celú búdu.“ 

P. Kováčiková sa vyjadrila, že nebude súhlasiť s presunom. 

Starostka obce oznámila poslancom, že sa rozprávala s p. Danielom Flakom a pýtala sa 

ho na dôvod žiadosti na presun. Informoval ju, že je to z toho dôvodu, že motorová 

striekačka PS12 je v garáži v Obsolovciach a momentálne je nefunkčná, dlhšie sa 

nepoužívala a pokiaľ ju prevezú do Horných Obdokoviec, môžu ju udržiavať 

v pohotovostnom stave, ale rýchlejšie prídu z Horných Obdokoviec do Obsoloviec, ako 

by mali v Obsolovciach PS12 štartovať a pripraviť. Starostka obce sa ďalej vyjadrila, že 

oficiálne máme len 1 DHZ, a teda by mal pokrývať aj Obsolovce. 

 

Starostka obce vyzvala hlasovať poslancov o presun hasičskej techniky z hasičskej 

zbrojnice v Obsolovciach do hasičskej zbrojnice v Horných Obdokovciach. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Balajková, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Beneš, p. Grznárik, p. Kolmokov 

PROTI: p. Kováčiková 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili žiadosť DHZ o presun hasičskej techniky z Obsoloviec do Horných 

Obdokoviec. 

 

 Odpoveď PD Horné Obdokovce na oznámenie o predpokladanom začiatku stavebných 

prác na parcele č. 353/43 v k. ú. Horné Obdokovce 

Starostka obce predniesla odpoveď PD Horné Obdokovce a zároveň pripomenula, že ich 

informovali o plánovanej bytovej výstavbe.  

Starostka obce oboznámila poslancov, že konzultovala požiadavku PD začať s výstavbou 

po zbere úrody s predpokladaným zhotoviteľom p. Bošanským, ktorý ju ubezpečil, že je 

termín výstavby možné posunúť.  

Starostka následne informovala poslancov, že je k dispozícii katalóg projektov na bytové 

domy. 

 

 Žiadosť o vysporiadanie parcely č. 23/26 – Michal Majtán 

Starostka obce predniesla žiadosť a následne vyzvala SEK, aby sa vyjadrila. 

P. Kováčiková sa vyjadrila, že predpokladala, že samotní žiadatelia prídu na OZ 

a vyjadria sa k danej žiadosti. 

Starostka obce predložila poslancom katastrálnu mapu a poukázala na predmetnú parcelu 

s vyjadrením, že je veľmi ťažké zistiť, či je pozemok pod chodníkom alebo či je to ďalej. 

Rovnako informovala o tom, že nie je presne jasné, akým spôsobom chce žiadateľ 

vysporiadať danú parcelu. Odporučila získať informácie od vlastníka, akým spôsobom 

chce vysporiadať pozemok a od právnika, aké možnosti má obec v takýchto prípadoch. 
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Poslanci sa napokon zhodli, že sa žiadosť najskôr prerokuje s právnikom. Žiadosť sa 

berie na vedomie. 

 

 Sťažnosť na ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o neprijatí dieťaťa do MŠ  

Starostka obce informovala o prijatí sťažnosti a požiadala o dodržanie anonymity 

žiadateľa. Následne sa vyjadrila, že pre krátkosť času nebolo možné žiadosť 

plnohodnotne prerokovať. 

P. Kováčiková sa vyjadrila, že pravdepodobne ide o tie deti, ktoré dosiahli vek 3 rokov až 

počas školského roka. Podľa nej sa zatiaľ jedná o 3, 4 deti a robiť novú triedu len pre 

toľkoto detí by bolo navýšenie rozpočtu. S p. riaditeľkou sa dohodli, že by sa mala 

spraviť štatistika na matrike o vývoji počtu detí, aby sa vedelo, či treba robiť novú triedu. 

P. Beneš vyslovil poznámku, že žiadali riaditeľku, resp. zástupkyňu pre MŠ, aby sa 

pozreli na svoju dochádzku v škôlke, či tam reálne 18 detí dlhodobo navštevuje triedu. 

Vyjadril sa, že pokiaľ by tam bola možnosť, že tam je niekto iba na papieri a že tri, štyri 

mesiace sa neukáže v škôlke, mohli by si z ich vlastného rozhodnutia dať podmienku už 

pri prijímaní detí do škôlky, že ak dieťa nebude napr. 2 až 3 mesiace navštevovať škôlku, 

bude automaticky vyradené.  

Na pripomienku p. riaditeľky, že takéto niečo nemôžu urobiť p. Beneš reagoval slovami, 

že už pri samotnom zápise si môžu určiť podmienku, že pokiaľ to dieťa nepríde 

dlhodobo, dva mesiace po sebe, do škôlky, bude automaticky vyradené. To si vy ako 

škola môžete dať. 

Starostka obce navrhla zastupiteľstvu, aby sa získali bližšie informácie, čo sa týka 

záležitostí MŠ, žiadosť prišla pred 4 dňami a zatiaľ to nemalo priestor na lepšie 

preskúmanie. 

Starostka navrhla prešetrenie kapacity. Podľa nej sa kapacita papierovo využíva na 100 

percent ale reálne je to možno inak. 

Starostka odporučila poslancom, keďže nie je dostatok informácii k riešeniu predmetnej 

sťažnosti, chce im navrhnúť, aby o ne požiadali. Navrhla, aby poslanci žiadali o  

predloženie podmienok o postupe pri prijímaní detí, presného zoznamu zapísaných detí, 

detí, ktoré pravidelne navštevujú zariadenie, predložené žiadosti o prijatie a takisto 

zamietnuté žiadosti a dôvody prečo boli odmietnuté, počet detí, ktoré sú prijaté na 

adaptačný pobyt. 
 

Starostka si dovoľuje doplniť, že opätovne požiada p. riaditeľku o predloženie postupu vo 

veci zamestnávania blízkych osôb vo verejnej službe vzhľadom na to, že je tam neustály 

konflikt záujmov nadriadeného s podriadeným v blízkom vzťahu, tzn. p. zástupkyňa pre 

MŠ s dcérou a teraz aj so sestrou. Doteraz nebola zriaďovateľovi zaslaná žiadna zmena 

zástupcu pre MŠ ani podrobné vysvetlenie ich postupu a takisto to nie je zverejnené na 

stránke školy. Prosí napísať podrobný postup, ako v tomto prípade postupovali.  

P. riaditeľka odpovedala, že p. Rybanová nie je zástupkyňou MŠ. Starostka však 

reagovala, že ona o tom oficiálne nemá žiadnu informáciu. 

P. Beneš podotkol, že obidvom stranám ide o to, aby tie deti neodchádzali. Teraz je 

február, koniec roka je blízko. Ak chceme aby sa otvorila v septembri ďalšia trieda, 

musíme si nahnať deti. Ja hovorím o tom, kto má záujem. Prídte s tým zoznanom detí, 

ktoré majú záujem ísť do škôlky počas roka, aby sme to mohli riešiť, že by sa tu mohla 

otvoriť tretia trieda. 

P. riaditeľka súhlasila, avšak starostka podotkla, že otvorenie novej triedy nie je 

jednoduchá záležitosť. 

P. riaditeľka podotkla, že sa jedná o mimoriadnu situáciu, keď sa narodilo viacero detí 

a je teda možné, že trieda by vznikla, fungovala by 2 roky a potom by sa musela zavrieť, 

lebo by zase neboli deti. 

Starostka opätovne navrhla, aby p. riaditeľka predložila požadované dokumenty. 

P. Beneš sa spýtal, či sa tým niečo zmení, ak prinesie tie dokumenty. 
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Starostka sa opýtala poslancov, či majú nejaký iný návrh. 

Následne dala starostka hlasovať o uložení povinnosti p. riaditeľke, aby poskytla 

požadované informácie. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 0 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sedlár, p. Beneš, p. 

Grznárik, p. Kolmokov 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 Oznámenie COOP Jednota o odovzdaní nehnuteľnosti evidovanej na LV č. 2016 

Starostka predniesla oznámenie.  

P. Beneš sa opýtal na stanovisko polície. Starostka odpovedala, že p. Mgr. Bezák 

z polície povedal, aby obec nič neriešila, že on za nimi zájde a oni tú budovu obci 

odovzdajú. 

Starostka obce navrhla písomne vyzvať COOP Jednotu na odovzdanie budovy  a aby sa 

toho zúčastnil aj niekto zo zastupiteľstva. Termín na bezodplatné prebratie budovy 

navrhla na štvrtok, 16. februára 2017 a oboznámila poslancov, že v prípade, ak COOP 

Jednota nevyhovie tejto výzve, bude sa to riešiť prostredníctvom polície. 

 

Oznámenie sa berie na vedomie. 

 

P. Beneš sa dotazoval na žiadosť p. Belianskeho. Starostka ho informovala, že sa spolu 

rozprávali a bude to prerokované na KOVP. 

  

 Starostka predniesla informáciu o spoločenských podujatiach, ktoré sa vykonali v obciach  

a ktoré sú plánované na najbližšie obdobie. 

 

Starostka obce informovala o aktuálnej situácii ohľadom DDaSS Senior. Objasnila 

poslancom, že bola podaná žiadosť o zápis novej neziskovej organizácie a od 12. januára 

2017 nadobudlo rozhodnutie o registrácii. právoplatnosť a bola zapísaná do registra pod 

názvom Seniorát DD a SS. Ďalej informovala o tom, že rada Senioru schválila za 

likvidátora p. Kováčikovú. 

P. Beneš pripomenul, že na základe stretnutia poslancov títo jednohlasne schválili, že sa 

podá trestné oznámenie na p. Košíkovú a do zariadenia bude poslaný audítor. Upozornil, 

že do dnešného dňa sa s tým nič neurobilo. 

Starostka odpovedala, že to konzultuje s právnikom, na čo p. Beneš reagoval slovami, že 

na trestné oznámenie stačí kontaktovať policajtov. Starostka však oponovala, že najskôr 

musí byť spravený audit, aby sa vyčíslila vzniknutá škoda. A audit je možné vykonať len 

keď sa ukončí účtovníctvo. 

P. Beneš sa opýtal, či už to, že niekto priviedol Senior do likvidácie nie je škoda. 

Starostka odvetila, že práve preto všetko konzultuje s právnikom. 

P. Beneš st., občan prítomný na zastupiteľstve, položil otázku, akým spôsobom sa p. 

Košíková dostala na pozíciu riaditeľa zariadenia Senior, keď nebola ani v zozname 

uchádzačov o danú pozíciu. 

P. Kováčiková mu vysvetlila, že sa robilo výberové konanie, na ktoré boli prihlásení 6 

uchádzači, z toho 2 spĺňali predpoklady. Keď sa im oznámilo, že pozícia nie je na plný 

úväzok, obaja uchádzači odstúpili.  

Starostka obce vyzvala občanov, aby na zastupiteľstvo priniesli konkrétne návrhy. 

Na jej vyjadrenie zareagoval p. Beneš s pripomienkou, že poslanci dali návrh, aby bolo 

podané trestné oznámenie a policajti to potom poriešia. 
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P. Macháčová spolu s p. Benešom vyzvali starostku, aby povedala, čo za tým všetkým 

stojí. P. Macháčová ešte dodala, že polroka sa nič nerieši. 

Starostka odpovedala, že momentálne sa vykonáva likvidácia organizácie, aby sa zistilo 

k a kej škode a či vôbec ku škode došlo. 

P. Beneš sa spýtal, či nedošlo ku škode tým, že 2 roky p. Košíková strácala dotácie zo 

štátu a poslanci napriek tomu zachránili Senior, aby tam ľudia mohli zostať, aj keď ho 

mohli zavrieť. 

P. Macháčová súhlasila s p. Benešom a poznamenala, že by tým spravili väčšie 

problémy, keby sa zariadenie zatvorilo a chýbajúca suma by sa nevyplatila. 

P. Kováčiková reagovala tým, že sa pýtala v sociálnej poisťovni, keď vyplácali penále, či 

sa to vymaže a vysvetlili jej, že nie, ale tým, že sa suma zaplatila, už nebudú rásť penále. 

P. Beneš s p. Macháčovou žiadali odpoveď, ako sa to bude riešiť, pretože podľa nich ju 

stále nedostali. 

P. Gerhátová odvetila, že sa najskôr musí spraviť účtovníctvo, až potom sa môže vyčísliť 

škoda a následne sa môže spraviť trestné oznámenie. Dodala, že daná vec je 

konzultovaná s právnikom. 

P. Pozdech navrhol, aby bol právnik prizvaný na obecné zastupiteľstvo. 

Starostka vyjadrila svoj zámer počínať si tak, aby postupovala v zmysle zákona. 

P. Beneš reagoval, že starostka teraz naznačila, že niečo vie a tají to. 

Starostka zdôraznila, že bude postupovať v zmysle zákona a že to nie je také jednoduché 

ako sa zdá a nič nejde rýchlo. 

P. Beneš poznamenal, aby sa po čase nestalo, že doba bude premlčaná. Následne sa 

spýtal, či má starostka nejaké informácie o p. Košíkovej, ktoré by mohli pomôcť vo 

vysvetlení prečo došlo k danej situácii. 

Starostka odvetila, že z toho všetkého bola rovnako prekvapená ako aj ostatní. 

P. Beneš reagoval otázkou, či vtedy bola pri vedomí, keď to do zdravotnej poisťovne 

poslala a do sociálnej nie. Dodal, že ľudia si myslia, že starostka to mala vedieť, že sa 

niečo také deje. 

Starostka opätovne zdôraznila, že nemala žiadne poznatky o tejto situácii. 
 

P. Beneš ďalej poznamenal, že  11. 12. 2015 bol podaný návrh na vypracovanie projektu 

na oddychovú zónu, zhodou okolností to bol aj jeho návrh. Pýtal sa, prečo sa obec o to 

vôbec nezaujímala a zhodila to zo stola. Poznamenal, že je to aj otázka na hlavného 

kontrolóra, kde je plnenie uznesení. 

Starostka odvetila, že sa na to bol pýtať aj na úrade, na čo p. Beneš reagoval, že áno, bol 

a starostka mu povedala, aby jej dal pokoj, že na to teraz nemá čas. Poznamenal, že 

v tejto veci bol porušený zákon a má vypracovaný advokátsky posudok, ktorý to 

potvrdzuje. 

Starostka odvetila, že mu momentálne nemôže dať odpoveď, nakoľko nemala možnosť 

prejsť si tieto záznamy. 

P. Beneš oponoval, že nemala nič vysvetľovať, ale riadiť sa uznesením, v ktorom bol 

projekt schválený. 

Starostka sa p. Beneša spýtala, prečo to rieši teraz, na čo on reagoval odpoveďou, že 

čakal, čo bude. 

P. Beneš sa ďalej pýtal na ďalší schválený zámer z 3. 2. 2016 na vypracovanie 

projektovej dokumentácie na rekonštrukciu kúrenia v škole. 

Starostka odvetila, že vtedy bolo treba pripraviť výberové konanie. 

P. Beneš povedal, že poslanci schválili 7000 € na vypracovanie návrhu. 

Starostka oponovala, že bol schválený len zámer. 

P. Beneš tiež oponoval, že bolo schválené aj vypracovanie projektu. Ďalej poznamenal, 

že sa rozprával s p. Hubinským, ktorý ani nevedel o tom, že je to schválené. 
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P. Gerhátová poznamenala, že ho už viackrát na zastupiteľstve upozorňovala na to, že 

v prvom rade musí byť spravené výberové konanie v zmysle zákona o verejnom 

obstarávaní. 

P. Beneš oponoval, že sa pýtal na dokumentáciu, nie na p. Hubinského a že jeho otázka 

bola, čo sa s projektom robí a prečo sa s tým nič nedeje. 

Starostka odvetila, že sa potrebuje na danú problematiku pozrieť a pripraviť sa. 

P. Beneš podotkol, že starostka sa má držať uznesení a plniť ich. 

Starostka vyjadrila nádej, že spolupráca s komisiami sa dá do poriadku a bude rada, ak ju 

budú informovať včas o svojich požiadavkách. 

P. Beneš odvetil, že to nie je požiadavka, ak sa poslanec opýta na niečo, čo bolo pred 

rokom schválené a prečo to nie je spravené a že starostka má dodržiavať uznesenia 

a spraviť to, či sa jej to páči alebo nie. 

Starostka zopakovala, že k uvedeným témam preskúma dostupné informácie. 

  

K bodu  7. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  6. Ukončenie  

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 18,50 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková           Mgr. Lucia Halmešová 

           starostka obce        zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................    ....................................................                                           

         Marián Beneš              Stanislav Grznárik 



 

 

 

Uznesenie 

z  15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  10. 02. 2017 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 14. verejného zasadnutia OZ  

 zo dňa 16. 12. 2016 

2. Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2016 

3. Správu o čerpaní rozpočtu obce za rok 2016 

4. Správu centrálnej inventarizačnej komisie o inventarizácii majetku obce k 31. 12. 2016 

5. Návrh sociálno-ekonomickej komisie preskúmať žiadosť ZŠsMŠ o finančný príspevok na  

 vymaľovanie priestorov školy na ďalšie doplnenie informácií 

6. Odpoveď PD Horné Obodkovce na oznámenie o predpokladanom začiatku stavebných  

 prác na parcele č. 353/43 v k. ú. Horné Obdokovce 

7. Žiadosť o vysporiadanie parcely č. 23/26 (Michal Majtán) obce na prerokovanie po   

       porade s právnym poradcom 

8. Návrh na odovzdanie budovy COOP Jednota v Obsolovciach do 16. 02. 2017 

9. Správu starostky obce Horné Obdokovce o činnosti obce 

10. Rozsiahlu debatu o DDaSS Seniore   

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 15. zasadnutia OZ Horné Obdokovce z 10. 02. 2017 

2. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Macháčovú, p. Kováčikovú 

3. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p. Grznárika 

4. Vyradenie majetku podľa inventarizačného súpisu 

5. Predložený návrh volebného poriadku na voľbu hlavného kontrolóra 

6. Členov volebnej komisie na voľbu hlavného kontrolóra – poslanci p. Beneš, p. Grznárik, 

p. Kolmokov 

7. Žiadosť DHZ o presun hasičskej techniky z Obsoloviec do Horných Obdokoviec 

8. Návrh na uznesenie z 15. zasadnutia OZ v plnom znení 

 

C. U k l a d á:  

 

1. Prizvať na najbližšie zasadnutie OZ právnika obce na návrh ako ďalej pokračovať 

s riešením situácie DDaSS Senioru 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

 

Zapísala: Mgr. Lucia Halmešová 

 

 


